

## **Styrelsemöte KHT**

**Datum:** 23 juni 2025

**Tid:** 18:00

**Plats:** Cafeterian, Björkhallen

**Kallade:** Samtliga styrelseledamöter

### **1. Mötets öppnande**

Närvarande: Emma Karlsson, Anders Bäckström, Lars Bergholm. Joakim Falkenström och Anton Karlsson deltog via länk.

Inbjuden: Mattias Dröschmeister (Sportgruppen)

### **2. Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **3. Föregående mötesprotokoll**

Genomläst och godkänt.

### **4. Val av justerare**

Lars Bergholm valdes till justerare.

### **5. Marknad**

- Jocke har överenskommit med större sponsorer att fakturor skickas ut när isen ligger.
- Den nya foldern används i sponsorarbetet.
- En onlineversion av sponsorsammanställningen ska tas fram för att undvika dubbelkontakt med företag.

### **6. Ekonomisk redogörelse**

- Några räkningar har betalats. Krediten är för närvarande outnyttjad.
- Lars och Anders ansvarar för att ta fram ett budgetförslag. Mattias föreslår att Christian Wåhlstedt involveras i processen.
- Tränare för J18 behöver rekryteras – ska in i budgeten.
- Anton har tagit fram ett budgetförslag för A-laget.

### **7. Tävlingsansvarig**

- Anette kommer att ansvara för tävlingsfunktionen i föreningen (under sportchef, ej styrelse).

### **8. BIK-projektet**

#### **a) Organisation**

- Anton är projektledare, Jocke är BIK-samordnare.
- Rundtur i hallen har genomförts med BIK:s representanter (säkerhet, media, arrangemang).
- A-lag och juniorer förväntas ställa upp som funktionärer – tydlig kommunikation krävs.

#### **b) Delprojekt**

- Förslag från Anton kring bemanning och stationer.
- Jocke kontaktar BIK för att överlåta sekretariatet till dem.
- Styrelsen ansvarar för olika delprojekt: parkering, servering, publikvärdar, lotteri m.m.

### **9. Sportgruppen**

- Fysträning A-lag/juniorer pågår. God uppslutning i april/maj, svagare i juni.
- Fredrik (A-lagsorganisationen) vill skriva kontrakt med spelare och ha möte med Anders, Mattias och Jocke.
- Hög prioritet att hitta tränare till juniorlaget. Målvakt saknas – eventuellt lån från BIK.
- U16/U15 i både KHT och BIK har få spelare – fortsatt kontakt kring samarbete.
- Tydlig kommunikation från styrelsen behövs till tränare/ledare.
- Christian Wåhlstedt önskar delta på styrelsemöten framöver – ska läggas till i kallelser.

### **10. Punkter från Anette**

Bordläggs till nästa möte.

### **11. Personal/Cafeteria**

#### **a) Anställningar**

- Kontakt med AMS har tagits. Samma avtal som tidigare säsong förväntas.

### **12. Cuper**

#### **a) Priser**

- Emma och Mikaela beslutar om priser för kommande cuper.

### **13–17. Rapporter**

Ingen ny information under punkterna:

- Rapportering SISU
- Rapport A-lag
- Rapport U-sektion
- Rapport Ledarmöte
- Uppföljning närvarorapportering

## **18. Övriga frågor**

### **a) Startkit TKH**

- Diskussion om att erbjuda samma paket som tidigare säsonger (medlemskap + startkit).
- Utredning om frivaror eller inköp krävs.

### **b) Avtal med Fabriken**

- Anders utreder och återkopplar. Även datum för klädprovning ses över. Förslag om att ha detta utomhus med korv/hamburgare som tidigare.

## **19. Nästa möte**

### **Styrelsemöten 2025/2026:**

- Torsdag 31 juli kl. 18:00